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REUNIÓ REGIONAL METROPOLITANA NORD 

 
 
Dilluns 18 de desembre vam tenir reunió amb els responsables de la regió, 
us resumim els temes més destacats: 
 
 
- Dispositiu eleccions 21 desembre: s’intentarà cobrir presencialment els 
col·legis en poblacions superiors a 3000 habitants. Hi haurà un portàtil per 
binomi.  
 
- Manca d’armes llargues: reconeixen que hi ha una mancança i han distribuït 
les que tenien, s’han demanat 6 subfusells més però no saben si arribaran. 
 
- Armilles: a mitjans/finals de gener arribaran les armilles que encara falten per 
repartir (talles especials). Si que hi ha problemes de reposició de fundes. 
 
- Seguretat ABPs: per al 2018 hi ha prevista una partida pressupostària 
destinada a la millora en seguretat de les comissaries. 
 
- Mollet: es va canviar el vas d’expansió i ara ja funciona la caldera. Està 
aprovat el pressupost per accés posterior amb codi. 
 
- Premià: els caps no veuen malament que es facin serveis al port del Masnou 
encara que hi hagi vigilància privada.  Hem demanat el resultat de l’estudi de la 
calor als vestuaris, ens informen que van fer visita però no hi ha resposta. 
 
- CPQC: els responsables d’administració regional van fer visita a les 
instal·lacions i reconèixen que hi ha material en molt mal estat. Han fet informe 
i l’han enviat a Justícia que és a qui correspondria. Tot i així la regió mirarà 
d’arreplegar algun material que pugui. 
 
- Disconformitats tèrmiques:  ABP Mataró, durant 2018 es canviarà 
refredadora. 
CD Caldes: estan pendents del resultat de l’estudi de l’enginyer. 
 
- Guàrdies UI: no hi ha previst fer canvis en el sistema actual, augmentar el 
zonatges perjudicaria als efectius (més guàrdies anuals). 
 
 
 
 
 
 


